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R  O  T  O  K  Ó  Ł     Nr XXXIII/2017 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  30 sierpnia 2017 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie 
         

           Na 15 radnych na Sesji RG obecni byli wszyscy radni. 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli: 

1. Tomasz Marć – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

4. Mateusz Ostapiuk – inspektor ds. zamówień publicznych i dróg 

5. Angelika Jaworska – Kierownik GOPS w Zwierzynie 

6. Jerzy Jażdżewski – Dyrektor ZPO w Zwierzynie 

7. Izabela Borkowska – Kierownik GZOPO w Zwierzynie 

8. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności.  

 

Porządek obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Zwierzyn 

1) Otwarcie XXXIII zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum.  

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

5) Informacja Wójta Gminy Zwierzyn o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2017 roku. 

6) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie na terenie Gminy Zwierzyn na lata 2016-2022, 

b) przekształcenia Gminnego Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych w Zwierzynie  

w centrum usług wspólnych o nazwie Gminny Zespół Placówek Oświatowych  

w Zwierzynie i zmianie jego statutu, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Zwierzyn na lata  

2015-2022, 

d) zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok, 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata 2017-2030. 

7) Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania radnych. 

8) Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania sołtysów. 

9) Wolne wnioski i informacje. 

10) Zamknięcie XXXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 
 

1. Otwarcie XXXIII zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 

 

            Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 11
10 

otworzył Mirosław Gniewczyński 

przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn i stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Zwierzyn 

na sali obrad obecnych jest 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy 

obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

Następnie przewodniczący RG powitał radnych i zaproszonych gości przybyłych na sesję. 
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2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

             Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn przedstawił 

porządek obrad. Następnie zapytał, czy jest wniosek ze strony radnych odnośnie zmiany 

porządku obrad.  

 

Radny Mariusz Krzyżanowski zgłosił wniosek o wykreślenie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia cen za wynajem sal wiejskich i ich 

wyposażenia stanowiących mienie komunalne Gminy Zwierzyn, informując, że analizując 

projekt na posiedzeniu komisji stwierdzono, że należy go poddać dyskusji w szerszym gronie 

sołectw. 

 

Następnie przewodniczący RG poddał wniosek pod głosowanie. Za wykreśleniem projektu 

uchwały z porządku obrad opowiedziało się 15 radnych. Mirosław Gniewczyński stwierdził, 

że wobec tego porządek obrad ulegnie zmianie, podpunkty w punkcie 6 od litery d ulegną 

zmianie. 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

            Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że radni otrzymali 

informację pisemną obejmującą działalność wójta w okresie międzysesyjnym (sprawozdanie 

w załączeniu do protokołu) i otworzył dyskusję. 

 

Stefania Sierocińska prosiła o rozwinięcie tematu SG05 odnośnie stawek, przetargu. 

  

Tomasz Marć wójt gminy poinformował, że zgodnie z poprzednio spisaną umową są dwie 

wartości (wagowa i wartościowa). Wartościowa kończy się na przełomie roku i jest w trakcie 

przygotowania. Projekt przewiduje bardziej korzystną opłatę ryczałtową, ale nie wiadomo, 

czy na to zgodzi się firma. Przekazał, że zadłużenie jest na poziomie 1.830.000 zł, i w tej 

chwili jest już mniejsze niż było. Na dzień dzisiejszy stawki pozostają bez zmian. Ceny 

zmienią się po zmianie firmy wywożącej odpady i zmianie przepisów. Jednak, w jaki sposób 

na dziś trudno powiedzieć. 

 

Grzegorz Kuchciński zadał pytania:  

-czy ustalone stawki uwzględniają wywóz śmieci ze śmietników użyteczności publicznej, 

-czy wójt zapoznał się z protokołem komisji społecznej, gdzie kontrolowane były jednostki 

OSP z terenu gminy Zwierzyn i czy będą wyciągnięte konsekwencje.  

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że jeżeli punkty użyteczności publicznej będą 

zgłoszone do SG05, będą uwzględnione w odbiorze odpadów. Zapoznał się z sytuacją 

jednostek OSP, sytuacja jest trudna. Przymierzają się do zorganizowania zebrania wszystkich 

jednostek i zastanowienia się co dalej. 

 

Mirosław Gniewczyński zapytał, jak został rozwiązany problem oświaty odnośnie dyrektora 

szkoły w Gościmcu. 

 

Tomasz Marć w kwestii wyjaśnienia poinformował, że po konsultacjach z Lubuskim 

Kuratorem Oświaty do chwili wyłonienia dyrektora powierzono obowiązki pełnienia funkcji 

dyrektora w PSP Gościmiec na część etatu Jerzemu Jażdżewskiemu. 
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Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 3. 

 

4.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

 

        Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i punkt 4. 

 

5. Informacja Wójta Gminy Zwierzyn o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze  

2017 roku. 
 

        Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że informacja była 

przesłana radnym oraz była przedmiotem dyskusji na wczorajszym wspólnym posiedzeniu 

wszystkich komisji RG. 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy dokonała krótkiego wprowadzenia do omawianej 

informacji. 

 

Tomasz Marć wójt gminy poinformował, że w dniu wczorajszym na posiedzeniu komisji 

zapoznał radnych z planowanymi inwestycjami oraz przyczynami niemożliwości ich 

realizacji w 100%, stwierdzając, że z ich strony nie ma tu żadnej winy. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie analizy realizacji budżetu gminy za I półrocze 

2017r. na podstawie informacji Wójta Gminy Zwierzyn (opinia Nr 164/2017 w załączeniu  

do protokołu). 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn odczytał opinię 

odnośnie wykonania budżetu za I półrocze 2017 roku w działach będących przedmiotem 

działania komisji na podstawie sprawozdania Wójta Gminy Zwierzyn (opinia Nr 163/2017  

w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn odczytała 

opinię odnośnie wykonania budżetu za I półrocze 2017 roku na podstawie sprawozdania 

Wójta Gminy Zwierzyn (opinia nr 169/2017 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie informację Wójta Gminy 

Zwierzyn z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 roku. Radni zaopiniowali 

pozytywnie informację Wójta Gminy Zwierzyn z wykonania budżetu gminy za I półrocze 

2017 roku. Jednogłośnie głosowało 15 radnych. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 5. 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

   a) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie na terenie Gminy Zwierzyn na lata 2016-2022 
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Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy w kwestii wyjaśnienia poinformował, że zmiana 

dotyczy tylko tytułu uchwały a nie jej treści. 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn odczytał opinię 

odnośnie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy Zwierzyn na lata 2016-2022 (opinia 

Nr 161/2017 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały zmieniająca uchwałę  

w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy 

Zwierzyn na lata 2016-2022 pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych, 

projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało  

15 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XXXIII/167/2017 (Uchwała w załączeniu 

do protokołu). 

 

       b) przekształcenia Gminnego Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych w Zwierzynie 

w centrum usług wspólnych o nazwie Gminny Zespół Placówek Oświatowych  

w Zwierzynie i zmianie jego statutu 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że projekt uchwały został wywołany 

zmianą przepisów o systemie oświaty. Wyjaśnił znaczenie użytej nazwy centrum usług 

wspólnych, zauważając, że to już w gminie Zwierzyn funkcjonuje od 2007r. (dot. GZOPO, 

GOPS i GOK). Ustawodawca w 2016 roku doszedł do wniosku, że wygodniej będzie 

prowadzić księgowość w jednym miejscu i dlatego regulujemy to uchwałą, nie zmieniając 

dotychczasowej nazwy. 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn odczytał opinię 

odnośnie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Gminnego Zespołu Obsługi Placówek 

Oświatowych w Zwierzynie w centrum usług wspólnych o nazwie Gminny Zespół Placówek 

Oświatowych w Zwierzynie i zmianie jego statutu (opinia Nr 162/2017 w załączeniu  

do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję.  

 

Stefania Sierocińska zapytała, czy w statucie w § 2 ust.2 pkt 1 GZOPO opiniuje roczne 

arkusze organizacyjne szkół, czy to nie jest w gestii kuratorium. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział, że arkusze zatwierdza wójt  

w uzgodnieniu z kuratorium. Odnośnie przygotowania samej procedury opiniowania arkuszy 

poinformował, że do tej pory robił to sam, chociaż było to już chyba zapisane, że należy to do 

GZOPO i teraz chce, żeby to było w ich gestii. 

 

Mariusz Krzyżanowski zauważył błąd w numeracji w § 6 ust.1 projektu statutu.  

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że zostanie to poprawione. 
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Stefania Sierocińska zauważyła, że w projekcie statutu jest zapis, że kierownika zespołu 

powołuje wójt, zadając pytanie, czy nie powinien być ogłaszany konkurs na to stanowisko. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy potwierdził, że zapis jest prawidłowy i udzielił 

wyjaśnienia w tym temacie. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

w sprawie przekształcenia Gminnego Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych w Zwierzynie 

w centrum usług wspólnych o nazwie Gminny Zespół Placówek Oświatowych w Zwierzynie  

i zmianie jego statutu wraz z poprawkami pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło  

15 radnych, projekt uchwały został przyjęty większością głosów. Za przyjęciem projektu 

uchwały głosowało 12 radnych, wstrzymało się od głosu 3 radnych (Jarosław Skiba, Anna 

Ryś-Konieczna, Renata Wąsik). Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XXXIII/168/2017 

(Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Zwierzyn na lata 2015-2022 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że starali się o środki na modernizację 

stacji uzdatniania wody i w uchwale w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Zwierzyn na lata 

205-2022 zabrakło sformułowania odnośnie przydomowych oczyszczalni, które również ujęli 

we wniosku. W związku z powyższym został przygotowany projekt uchwały.  

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Strategii Rozwoju Gminy Zwierzyn na lata 2015-2022  (opinia nr 166/2017 w załączeniu  

do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję.  

 

Stefania Sierocińska zadała pytanie, czy mieszkańcy gminy Zwierzyn będą mieli możliwość 

skorzystania z dofinansowania na przydomowe oczyszczalnie. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział, że w tym temacie jest w posiadaniu 

pakietu dokumentów, gdyż trzeba będzie przygotować gminny program, z którym zostaną 

zapoznani radni, ponieważ trzeba będzie zabezpieczyć środki. 

 

Tomasz Marć wójt gminy poinformował, że jest po rozmowach z doświadczoną firmą 

Ecoverde. W tym temacie będą organizowane spotkania w celu pozyskania środków 

z zewnątrz. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Zwierzyn na lata 2015-2022 pod 

głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje 

się uchwałą Nr XXXIII/169/2017 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

d) zmiany uchwały budżetowej na 2017r. 
 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała o zmianach wprowadzonych  

do uchwały budżetowej na 2017 rok. 
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Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2017 rok (opinia nr 167/2017 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję.  

 

Anna Ryś-Konieczna zapytała, czy jest potrzebny ośrodek zdrowia w Górkach Noteckich. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że jego zdaniem jest potrzebny. Skorzysta z tego około 1600 

osób. Usługi lekarskie uległy zmianie, pani menadżer dopytywała się, kiedy będzie 

możliwość rozpoczęcia praktyki lekarskiej w Górkach Noteckich. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok pod głosowanie. Udział w głosowaniu 

wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu 

uchwały głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XXXIII/170//2017 

(Uchwała w załączeniu do protokołu).      

 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata 2017-2030 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała o zmianach wprowadzonych  

do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata 2017-2030. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata 2017-2030 (opinia nr 168/2017 w załączeniu 

do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn na lata 2017-2030 pod głosowanie. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą  

Nr XXXIII/171/2017 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 6. 

 

7. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania radnych. 

 

Stefania Sierocińska zadała pytanie, kiedy zostanie odebrany eternit z posesji Pana  

T. Grochały, który w zeszłym roku złożył wniosek  i dokonał jego zdjęcia. 

 

Tomasz Marć wójt wykazał zaskoczenie, że taka sytuacja istnieje, informując, że zostanie  

to załatwione. 

 

Grzegorz Kuchciński wnioskował o określenie, czy wybudowane boiska w Górkach 

Noteckich i Gościmcu objęte są gwarancją wykonawcy, jeżeli tak to prosił o określenie czasu 
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i zakresu gwarancji, gdyż na tych boiskach niewłaściwie rozwiązano kwestie ogrodzenia, 

które jest za delikatne i nie wytrzymuje uderzeń piłki. Po naprawieniu uszkodzonego 

ogrodzenia zaproponował umieszczenie za bramkami siatki „łapiące” piłki.  

 

Tomasz Marć odpowiedział, że boiska są objęte rękojmią. Przygotowane jest pismo odnośnie 

zniszczeń powstałych na ogrodzeniu, lecz zauważył, że na boisku w Górkach Noteckich 

wyrwane przęsło i siatka w bramce nie jest chyba od uderzeń piłką. Dodał, że murawa na 

boisku też została zgłoszona. 

 

Grzegorz Kuchciński zadał pytanie, czy boiska w Górkach i Gościmcu zostały oficjalnie 

przekazane sołectwom, jeżeli tak to prosił o kserokopię umowy przekazania z określonym 

stanem technicznym, z podzielonymi obowiązkami sołectwa i obowiązkami gminy wobec 

obiektów sportowych. 

 

Tomasz Marć odnośnie przekazania boisk sołectwom stwierdził, że formalnie nie zostało to 

zrobione, obowiązuje regulamin użytkowania tych obiektów. Jednak, jeżeli jest taka wola, to 

zostanie zorganizowane spotkanie i określona zostanie odpowiedzialność. 

 

Włodzimierz Nobis wnioskował o sprawdzenie, czy jest możliwość przeniesienia na teren 

szkoły drewnianej altanki stojącej obecnie przy boisku sportowym, która jest już częściowo 

zdewastowana, a na terenie szkoły byłaby opieka nad nią. Można byłoby pomyśleć  

o zamontowaniu kamery. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że fizycznie zawsze jest to możliwe, ale trzeba sprawdzić, co 

mówią na ten temat podpisane umowy. Jeżeli chodzi o zamontowanie kamery to sądzi, że 

fundusze na ten cel znajdzie u siebie rada sołecka. 

 

Dorota Kruszyna wnioskowała o zwrócenie uwagi na przesyłki wychodzące z urzędu w tym 

samym czasie w kilku kopertach do jednej osoby, proponując pomyśleć o oszczędnościach 

oraz wskazała na nieestetyczne wejście na cmentarz w Górecku (stara brama, rozklekotany 

zamek). 

 

Tomasz Marć poinformował, że zaczęto prace od najbardziej zaniedbanych i największych 

cmentarzy w gminie, ale pochylą się i nad zgłoszonym przez radną problemem. 

 

Renata Wąsik wnioskowała o naprawę mostku i pobocza wzdłuż drogi wojewódzkiej oraz 

wjazd z drogi do posesji Gościmiec 114, gdyż stan stwarza wielkie zagrożenie dla 

użytkowników drogi. 

 

Tomasz Marć stwierdził, że Zarząd Dróg Wojewódzkich został poinformowany  

o poruszonym temacie dot. drogi. 

 

Renata Wąsik wnioskowała o wykoszenie trawy na cmentarzu w Gościmcu oraz naprawienie 

uszkodzonej tablicy informacyjnej. 

 

Mariusz Krzyżanowski wnioskował o umieszczenie na tablicy przy cmentarzu oraz stronie 

internetowej urzędu informacji, z kim należy kontaktować się odnośnie wjazdu na cmentarz. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że  informacja zostanie umieszczona, dodając, ze klucze od 

bramy ma p. sołtys, pracownik UG, CIS i zapasowe są w sekretariacie UG. 
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Anna Ryś-Konieczna poinformowała, że: 

 lampa solarowa na ul. Jasnej w Zwierzynie, która była montowana około rok temu 

świeciła kilka miesięcy, mieszkańcy proszą o jej naprawienie,  

 mieszkańcy tej ulicy proszą również o kruszywo na całą ulicę Jasną, deklarując się, że 

sami je rozwiozą i wyrównają drogę, 

 poinformowała, że ul. Nowa po każdym opadzie deszczu spływa na ul. Wojska 

Polskiego, tworząc niebezpieczeństwo na jezdni, prosząc o wizję lokalną i zajęcie się 

tym problemem,  

 zapytała, co z drogą rowerową w kierunku Strzelec Krajeńskich,  

 wnioskowała o wycięcie kilku drzew, gdyż wyjazd z ul. Polnej na ul. Kościelną  

w Zwierzynie w kierunku kościoła jest bardzo utrudniony,  

 zapytała co z gazociągiem w Zwierzynie. 

 

Tomasz Marć udzielając odpowiedzi przekazał, że kruszywo na drogę zostanie dowiezione 

ewentualnie przy okazji zgruzowania młyna, dodając, że ul. Jasna jest dewastowana podczas 

jazdy ciężkim sprzętem. Mają się tam budować jeszcze dwie osoby, dlatego robienie w tej 

chwili nakładki byłoby bezcelowe. Na ul. Nowej zostanie sprawdzone, co będzie można tam 

zrobić. W sprawie ciągu pieszo-rowerowego w kierunku Strzelec Krajeńskich cały czas temat 

mają na uwadze i trwają w tej sprawie rozmowy. Na ul. Kościelnej z samym przycięciem 

gałęzi nie powinno być problemu. W sprawie gazyfikacji cały czas są w kontakcie z firmą. 

Jest przygotowywana dokumentacja na dociągnięcie głównych nitek do Zwierzyna i jak 

będzie gotowa powrócą do tematu.  

 

Mirosław Gniewczyński poinformował, że na cmentarzu w Górkach Noteckich nie ma wody 

oraz wskazał na zarośniętą ścieżkę między szkołą a byłą pocztą w Górkach Noteckich.  

 

Pozostałe wnioski i zapytania radnych zostały zgłoszone wyłącznie na piśmie (wnioski 

Grzegorza Kuchcińskiego, Włodzimierza Nobisa, Mirosława Gniewczyńskiego, Renaty 

Marcińczak, Jarosława Skiby w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 7. 

 

8. Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania sołtysów. 

Janusz Lessnau sołtys sołectwa Górecko wskazał na potrzebę zamontowania bramy z boku 

ogrodzenia cmentarza w Górecku, gdyż będzie konieczność zagospodarowania drugiej części 

cmentarza i przejście głównym wejściem będzie utrudnione przez postawione pomniki. 

 

Tomasz Marć wójt odpowiedział, że problem bramki postarają się rozwiązać. 

 

Wojciech Basiński sołtys sołectwa Zwierzyn I –Sierosławice: 

 zadał pytanie, czy istnieje możliwość przestawienia czterech słupów energetycznych 

na ul. Strzeleckiej w Zwierzynie, które są umieszczone w chodniku, 

 zapytał, czy aktualne jest przekazanie części środków z funduszu sołeckiego przez 

sołectwa na rozbudowę szkoły w Zwierzynie i czy inwestycja ta będzie realizowana. 

 

Tomasz Marć wójt gminy w kwestii słupów odpowiedział, że w tej sprawie zwracali się  

do ENEY, ale trudno się z nimi w tym temacie porozumieć. Jeżeli chodzi o środki przekazane 

na szkołę z funduszu sołeckiego, to stwierdził, że każde pieniądze w tym temacie są mile 
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widziane. 

 

Elżbieta Saliwon,  sołtys sołectwa Sarbiewo: 

 prosiła o interwencję w sprawie jakości wody w Sarbiewie, która zawiera bardzo dużo 

kamienia,  

 wskazała na zniszczoną tablicę informacyjną koło dawnego sklepu p. Dzwończyka  

w Sarbiewie,  

 wskazała na przejazd kolejowy w Sarbiewie w stronę ul. Wiejskiej, na którym zostały 

usunięte tory kolejowe, a nie została wyrównana ziemia. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy w kwestii wody odpowiedział, nie dotyczy to tylko 

gminy Zwierzyn. Pomocą byłoby przeprowadzenie uzdatniania wody, ale to wiąże się  

z wysokimi kosztami. 

 

Tomasz Marć poinformował, że przejazd zostanie sprawdzony i zgłoszony do kolei. Z ich 

strony, jeżeli jest duży ubytek, to zostanie zasypany, żeby nie stwarzał zagrożenia w ruchu 

drogowym. Poinformował również, że gmina otrzyma dofinansowanie w kwocie 800.000 zł 

na drogę w kierunku Golczewic, zostanie ogłoszony przetarg. 

                                                                                                                                                                                               
Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 8.  

 

9) Wolne wnioski i informacje. 

 

Jarosław Skiba przekazał sprawozdanie z wyjazdowego posiedzenia komisji odnośnie 

przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2017/2018. 

Anna Ryś-Konieczna zabierając głos poinformowała, że jeżeli będzie wolą gminy, żeby  

w PSP Gościmiec pozostawić tylko kl. I-III, a resztę przenieść do Zwierzyna, to chyba radni 

wyrażą na to zgodę. 

Mirosław Gniewczyński poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania z posiedzenia 

komisji społecznej. Za przyjęciem sprawozdania radni głosowali jednogłośnie. Głosowało 15 

radnych. 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy przekazała radnym informację odnośnie  

restrukturyzacji zadłużenia gminy. 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że następna sesja Rady Gminy 

Zwierzyn odbędzie się 27 września br. o godz. 11
00

. 

11. Zamknięcie XXXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn 

Mirosław Gniewczyński o godzinie 13
10

 zamknął obrady XXXIII zwyczajnej Sesji Rady 

Gminy Zwierzyn. 

 

         Protokółowała:                                                                      P r z e w o d n i c z y ł : 

Inspektor ds. obsługi rady gminy                                               Przewodniczący  Rady Gminy    

            

      Marzena Kaczmarek              Mirosław Gniewczyński 


